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1  «Επανάσταση» στην Υγεία
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1016.86
cm²

Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μηχσοτάκης: 
Προσωπικό μου 
στοίχημα ο επα- 
νασχεδιασμός 
του. Προσλή
ψεις γιατρών 
και νοσηλευ
τών, αποσυμ
φόρηση νοσο

κομείων και 
αλλαγές σε 

εφημερίες και 
επείγοντα. >6

Με αφορμή ία τραγικά περιστατικά σε Κω, Ν. Μάκρη
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1  «Επανάσταση» στην Υγεία
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

«Επανάσταση» στην Υγεία
Το σχέδιο Μητσοτάκη ίων 

20 δισ. ευρώ και ίο νέο ΕΣΥ, 
η άμεση απάντηση μετά 
τα τραγικά περιστατικά 
σε Κω και Νέα Μάκρη

Ρεπορτάζ
Νάσος Κομνηνός

ροσωπικό στοίχημα του Κυριάκου 
Μητσοτάκη και πρώτη προτεραιότη
τα στη νέα τετραετία συνιστά η ανα
μόρφωση του Εθνικού Συστήματος 

PI*· Yyeias. Το νέο ΕΣΥ, όπωβ ο κ. Μη
τσοτάκης έχει διαμηνύσει πολύ πριν από 
την προκήρυΕη των εκλογών, προϋποθέτει 
τον συνολικό επανασχεδιασμό του Χάρτη 
Υγείας ms χώρας και σημαντικούς πόρους, 
που σε βάθος τετραετίας αναμένεται να Εεπε- 
ράσουν τα 20 δισ. ευρώ. Ο κ. Μητσοτάκης 
έχει εκφράσει πολλές φορές -και το επα
νέλαβε στη συνέντευΕή του στην ΕΡΤ- το 
προσωπικό του ενδιαφέρον για τα θέματα 
υγείας και την αντιμετώπιση των χρόνιων 
προβλημάτων, τονίζοντας όπ «έχει έρθει η 
ώρα για μια πραγματική επανάσταση στον 
χώρο της Υγείας». Χθες από τη Θάσο απά
ντησε στα αντιπολιτευτικά βέλη, με αφορμή 
δύο δυσάρεστα περισταπκά, όπ προτεραι- 
ότητά του είναι η αναμόρφωση του ΕΣΥ. 
Το νέο ΕΣΥ είχε προαναγγελθεί το 2019, 
αλλά οι αλλαγές σκόνταψαν στην πανδημία 
και στα προβλήματα που ακολούθησαν με 
την οικονομική κρίση.

Σε αυτή την κατεύθυνση κεντρικά στον 
σχεδίασμά της ΝΔ, όπως επανειλημμένα 
έχει πει ο Κυριάκος Μητσοτάκης, μπαί
νουν οι προσλήψεις προσωπικού, μείζον 
πρόβλημα σε αυτή τη φάση, και δίνεται 
ιδιαίτερο βάρος στην κάλυψη του συνόλου 
των κενών θέσεων, αλλά και στην αλλαγή 
του τρόπου λειτουργίας των νοσοκομεια
κών ιδρυμάτων από τις εφημερίες μέχρι 
τα επείγοντα. Επίσης, βασικός άΕονας θα 
είναι η αναβάθμιση ms πρωτοβάθμιας πε
ρίθαλψης, με το δίκτυο των προσωπικών 
γιατρών, πς πολιπκές πρόληψης και τη δι
εύρυνση του δικτύου των τοπικών Κέντρων 
Υγείας, ώστε να δημιουργηθεί «ανάχωμα» 
προστασίας στα νοσοκομεία, που αναγκα
στικά σηκώνουν τεράστιο βάρος εΕαιτίας 
περιστατικών, που υπό άλλες συνθήκες δεν 
θα χρειάζονταν νοσοκομειακή περίθαλψη.

Στην αποσυμφόρηση των νοσοκομείων 
θα βοηθήσει και ο ατομικός ηλεκτρονικός 
φάκελος υγείας. Μέσω του φακέλου, που θα 
περιλαμβάνει όλες τις πληροφορίες υγείας 
των πολιτών, τις νοσηλείες τους, τη φαρμα- 
κευπκή τους αγωγή, αλλά και όλες ns εΕε- 
τάσεις που έχουν κάνει, η νέα κυβέρνηση 
της ΝΔ προσδοκεί ότι το όλο σύστημα δη
μόσιας Υγείας θα λειτουργεί με μεγαλύτερη 
ταχύτητα, λιγότερη γραφειοκρατία και τα
λαιπωρία για τους ασθενείς. Έναν φάκελο 
που θα πρέπει να αποκτήσουν όλοι, ώστε 
οι ιατρικές πληροφορίες να διακινούνται 
ψηφιακά σπς μονάδες Υγείας, στα νοσοκο
μεία, στα ιατρεία και τα διαγνωσπκά κέντρα.

Ποιος
οργάνωσε

τη φοσαρίο <πι
YPa^l®?V
Καραμανλή

HOIHAEYTJMJ 
ΚΑΙ ΓΙΑΤΡΟΝ!

Σε αυίημίνηIt πείσμο του 
ράμα, δήμαρχο·; 

στηΧειμώΡΡ0

♦ Ο Κυριάκος Μητσοτάκης τόνισε χθες από την Καβάλα και τη Θάσο ότι προτεραιότητά του είναι η αναμόρφωση του ΕΣΥ. 
Δεξιά, το πρωτοσέλιδο της «ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗΣ» στις 16 Μαΐου με τις προσλήψεις νοσηλευτών και γιατρών

Επίθεση από την αντιπολίτευση για το ΕΚΑΒ
Τα προβλήματα που αντιμετωπίζει 
το ΕΚΑΒ σε διασώστες και οχήματα 
επιχείρησαν να εκμεταλλευτούν για 
προεκλογικούς λόγους ο ΣΥΡΙΖΑ 
και το ΠΑΣΟΚ. Ο ΑλέΕης Τσίπρας 
με προσωπική απόφασή του έστειλε 
στην Κω προχθές την Αθηνά Λινού, 
επικεφαλής κλιμακίου στελεχών για 
να εΕετάσουν την κατάσταση στο νησί 
από άποψη λειτουργίας των υγειονο
μικών μονάδων, διεκτραγωδώντας 
την κατάσταση. Χθες η Πόπη Τσαπα- 
νίδου επανήλθε στο θέμα με αφορμή 
τον τραγικό θάνατο 19χρονης εγκύου, 
καθώς περίμενε επί ώρες ασθενοφόρο 
am Νέα Μάκρη. «Η χώρα χρειάζεται 
ένα καλύτερο δημόσιο σύστημα Υγείας 
που να ανταποκρίνεται σπς αυτονόητες' 
ανάγκες όλων των ανθρώπων», ανέ
φερε σε δήλωσή της η εκπρόσωπος 
Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ, κατηγορώντας 
την κυβέρνηση της ΝΔ ότι «άφησε 
πίσω ms συντρίμμια στο ΕΣΥ».

Χθες το πρωί εΕάλλου ο ΑλέΕης

Τσίπρας συναντήθηκε στην Κυψέλη 
με τον Πανελλήνιο Σύλλογο Παρα
πληγικών, που εκπροσωπεί τους βα
ριά κινητικά ανάπηρους, δηλώνοντας 
ότι «το πιο σημαντικό είναι να δούμε 
τι μπορούμε να κάνουμε για τη ζωή 
όλα»ν των ανθρώπων, χω
ρίς να αφήνουμε κανέναν 
έΕω από το βλέμμα μας, 
την οτπική μας».

Νερό στον μύλο της 
έντασης έριΕε και το 
ΠΑΣΟΚ, που έσπευσε 
να καταγγείλει την κυβέρ
νηση για εγκατάλειψη του 
ΕΣΥ, ενώ ο Νίκος Αν- 
δρουλάκης επισκέφθηκε 
χθες το πρωί τα κεντρικά 
γραφεία του ΕΚΑΒ, από 
όπου ανέφερε: «Οι ελ
λείψεις προσωπικού στο 
ΕΚΑΒ, στα πρωτοβάθμια 
Κέντρα Υγείας και γενι
κότερα στο ΕΣΥ έχουν

τραγικά αποτελέσματα για τον ελληνικό 
λαό. Η κυβέρνηση δεν χρησιμοποιεί 
σωστά τα δισεκατομμύρια του Ταμείου 
Ανάκαμψης ώστε να δημιουργήσουμε 
ένα σύγχρονο ΕΣΥ, με υπηρεσίες σε 
όλη την Ελλάδα. Επιτέλους, πρέπει 

να υπάρΕει αναπροσαρ
μογή ώστε να δοθούν 
πόροι στο ΕΣΥ. Εμείς 
δεσμευόμαστε να διο
χετεύσουμε το 8% έως 
10% των πόρων του Τα
μείου Ανάκαμψης και 
όχι το 2% έως 4%, όπως 
έχει επιλέΕει με ιδεολη- 
πτικό τρόπο, εις βάρος 
του δημόσιου συμφέρο
ντος, η κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας».

ΕμείΞ fiiupizoupe

1.000.000ε

Εσύ απσφασίζΕΐι
ηαύ Baca
μοιράσεις
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1  Διαρκής αναβάθμιση υποδομών
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

425.74 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

οροφου

Ολοκληρώθηκαν τα έργα 
ανακαίνισης και αντικατά
στασης δαπέδων στις κλινι
κές τον 4ου ορόφου στο Γε
νικό Νοσοκομείο Χανίων 
και ήδη ξεκίνησαν τα αντί
στοιχα έργα στην Α’ Παθο
λογική Κλινική-

Μ
ιλώντας στα “Χανιώτικα 
νέα” ο διοικητής του 
νοσοκομείου Χανίων 
κ. Γιώργος Μπέας ανέφερε με

ταξύ άλλων πως «η Α’ Παθολογι
κή κλινική στην οποία ήδη ξεκί
νησαν τα έργα θα φιλοξενηθεί 
προσωρινά στον 4ο όροφο του νο
σοκομείου και μέχρι την ολοκλή
ρωση των έργων στον 3ο όροφο. 
Οι εργασίες στον 3ο όροφο ανα
μένεται να έχουν ολοκληρωθεί 
έως τις 20 Ιουλίου».

Υπενθυμίζεται, ότι ήδη έχει εντα
χθεί το έργο αναδιαμόρφωσης 
και εκσυγχρονισμού του Τμήματος 
Επειγόντων Περιστατικών προϋ
πολογισμού 1.811.000 ευρώ και 
όπως ανέφερε ο κ. Μπέας αυτή 
την περίοδο «αναμένεται να υπο
βάλουμε πρόταση στο ΤΑΙΠΕΔ 
για τις οριστικές μελέτες. Το συ
γκεκριμένο έργο αναμένεται να 
έχει ολοκληρωθεί το 2025. Ακόμα 
ένα μεγάλο έργο είναι η αντικα
τάσταση του δικτύου των σωλη
νώσεων και στους πέντε ορόφους 
του νοσοκομείου, το οποίο έχει 
επίσης ενταχθεί στο Ταμείο Ανά
καμψης»

Τέλος, σε εξέλιξη βρίσκεται το 
έργο ψηφιακού μετασχηματισμού 
δύο χειρουργικών αιθουσών ενώ 
ολοκληρώθηκε η εγκατάσταση της 
νέας Γ’ κάμερας και αναμένονται 
το επόμενο διάστημα τα εγκαίνια.

Ο διοικητής του Νοσοκομείου Χανίων 
Γιώργος Μπέας.

Σήμερα εν τω μεταξύ, και ώρα 
11.00 -13.00 ο Σύλλογος Εργαζο
μένων του Νοσοκομείου Χανίων 
θα πραγματοποιήσει 2ωρη Στάση 
Εργασίας στην Πύλη του Νοσο
κομείου για να διαμαρτυρηθεί 
για τον καθορισμό του επιδόματος 
ανθυγιεινής εργασίας.

Β.ΤΩΜ.
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1  ΟΟΣΑ: Πόσο πληρώνεσαι αν είσαι γιατρός στη
Γερμανία και πόσο στο Βενιζέλειο

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

341.72 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

πληρώνεσαι αν είσαι γιατρός 
και πόσο στο Βενιζέλειο

ΟΟΣΑ: Πόσο 
στη Γερμανία

Είναι πολύ καλό να είσαι γιατρός του 
δημοσίου και να δουλεύεις στο Λουξεμ
βούργο, στην Ολλανδία, στην Γερμανία, 
στην Αγγλία και πολύ κακό να είσαι Έλ
ληνας γιατρός, που εργάζεται για παρά
δειγμα στο Βενιζέλειο, ή το Πανεπιστη
μιακό Νοσοκομείο.

Απογοητευτικά για τους Έλληνες υγει
ονομικούς είναι τα στοιχεία του ΟΟΣΑ 

που αφορούν 
στις ετήσιες 
αποδοχές 
τους, σε σύγ
κριση με εκεί
νες των συνα
δέλφων τους 
στην Ευρώπη.

Στην κο
ρυφή των 
υψηλά αμειβό- 
μενων για
τρών βρίσκον
ται οι γιατροί 
του Λουξεμ
βούργου οι 
οποίοι λαμβά
νουν μικτά

258.000 ευρώ, το χρόνο.
Υψηλούς μισθούς έχουν και οι γιατροί 

στην Ιρλανδία με 172.000 ετήσιο μικτό 
εισόδημα αλλά και στην Ολλανδία με
160.000 ευρώ.

Στη Γερμανία τα χρήματα που εισπράτ
τει το ιατρικό προσωπικό, φθάνουν σε 
ετήσια βάση τα 146.000 ευρώ.

Σε ό,τι αφορά τη Μεγάλη Βρετανία

ακόμη και οι νέοι γιατροί, κινούνται στα
136.000 ευρώ.

Οι γιατροί της Ελλάδας σύμφωνα με 
τον ΟΟΣΑ, εισπράττουν κατά μέσο όρο, 
περίπου 39.000 ευρώ μικτά ετησίως.

Σε χειρότερη θέση είναι χώρες όπως η 
Πολωνία, με ιατρικές αμοιβές που κινούν
ται στα 20.000 ευρώ μικτά το χρόνο.

Τα στοιχεία για τους ελληνικούς μι
σθούς δείχνουν γιατί οι γιατροί προτι
μούν να φύγουν και να εργαστούν εκτός 
χώρας ή να επιλέξουν τον ιδιωτικό τομέα.

Κάθε χρόνο εκτιμάται ότι αποχωρούν 
από το ΕΣΥ περίπου 700-750 γιατροί, 
προσωπικό που σπάνια αναπληρώνεται.

Από τις αποχωρήσεις που γίνονται σε 
ετήσια βάση, σχεδόν οι μισές είναι συν
ταξιοδοτήσεις και οι υπόλοιπες παραιτή
σεις.

«Για τις παραιτήσεις, η βασική αιτία εί

ναι η υπερεργασία, αλλά και οι χαμηλές 
απολαβές», επισημαίνει ο πρόεδρος της 
Ενωσης Γιατρών ΕΣΥ ν. Ηρακλείου Αλέ
ξανδρος Καφετζάκης.

Οι γιατροί βλέπουν ότι εάν ιδιωτεύ
σουν ή εργαστούν στο εξωτερικό, οι 
αμοιβές τους θα είναι πολύ καλύτερες.

Πρόσφατη ανάλυση του ΟΟΣΑ δείχνει 
ότι περίπου 6.800 απόφοιτοι ελληνικών 
ιατρικών σχολών, εργάζονται αυτή τη 
στιγμή στο εξωτερικό.

Το 50% από αυτούς, μετακινήθηκαν 
την περίοδο της οικονομικής κρίσης.

Σύμφωνα με τον πρόεδρο των νοσοκο
μειακών γιατρών, η προηγούμενη κυβέρ
νηση ψήφισε νόμο για να μπει ο ιδιωτι
κός τομέας στα νοσοκομεία, ώστε οι 
αμοιβές των γιατρών να αυξάνονται όχι 
με χρήματα του κράτους, αλλά με τα χρή
ματα των ίδιων των ασφαλισμένων.

Ο πρόεδρος ins 
Ενωσης Γιατρών 
ΕΣΥ ν. ΗρακΛεϊου 
ΑλέΕανδρος 
Καφετζάκης
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1  Υποκρισία ΣΥΡΙΖΑ για τις... καρστσες του ΕΣΥ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

409.7 cm² Κυκλοφορία: 3480

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΡΑΓΩΔΙΕΣ

Υποκρισία ΣΥΡΙΖΑ για 
τις... καρστσες του ΕΣΥ

Η... κόκκινη Πόπη, πριν καταγγείλει 
ιη διάλυση, as είχε ενημερωθεί...

Διάβαζα τις δηλώσεις της... κόκκινης 
Πόπης με αφορμή τις τραγικές απώ
λειες δύο συνανθρώπων μας. Στη μία 
περίπτωση, η άτυχη 63χρονη πέθανε 
σε καρότσα μια και δεν υπήρχε ασθε
νοφόρο και στη δεύτερη γιατί, όπως 
λένε οι συγγενείς, άργησε να πάει το 
ασθενοφόρο.

Και η νεοφώτιστη στα κομματικά 
δρώμενα Τσαπανίδου βγήκε να κα
ταγγείλει την κυβέρνηση γιατί: «Δεν το 
χωράει ανθρώπινος νους, εν έτει 2023 
να χάνονται συνάνθρωποί μας με αυτό 
τον τρόπο» και να συμπεραίνει ότι «η 
κυβέρνηση της Ν.Δ. άφησε πίσω της 
συντρίμμια στο ΕΣΥ και αυτή η σκληρή 
και αμείλικτη πραγματικότητα οφείλει 
να μας κινητοποιήσει άμεσα». Εκατσα 
λοιπόν και ανέτρεξα στο Διαδίκτυο και

βρήκα πόσο καλύτερο ήταν το σύστημα 
Υγείας επί ΣΥΡΙΖΑ. Αναφέρω μερικά πε
ριστατικά μόνο:
2017, Μάιος, κυβέρνηση ΓΥΡΙΖΑ:
Ηλικιωμένος έπεσε σε ρέμα στην Αγιά. 
Τον μετέφεραν σε Κέντρο Υγείας σε κα
ρότσα αυτοκινήτου, αφού δεν υπήρχε 
ασθενοφόρο.
2017, Ιανουάριος, κυβέρνηση ΓΥ
ΡΙΖΑ: Μετέφεραν ηλικιωμένο τραυμα
τία σε καρότσα αγροτικού στη Σητεία, 
λόγω απουσίας του μοναδικού ασθε
νοφόρου.

2015, Δεκέμβριος, κυβέρνηση ΓΥ
ΡΙΖΑ: Μετέφεραν γυναίκα σε καρότσα 
αγροτικού στη Λέσβο, γιατί ήταν σε ακι
νησία τα δύο ασθενοφόρα.
2017, Απρίλιος: 47χρονη πέθανε πε- 
ριμένοντας το ΕΚΑΒ στον Βόλο.
2017: Πέθανε αβοήθητος περιμένοντας 
το ΕΚΑΒ στο Κιλκίς.

Και αυτά είναι μερικά περιστατικά 
της τετραετίας ΣΥΡΙΖΑ, αγαπητή Πόπη, 
και θα ήθελα να ξέρω αν τα χωράει 
ανθρώπινος νους ανάλογα με το ποιος 
κυβερνά...
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1  Κυνική ομολογία του Άδωνη: "Η υγεία δεν ήταν
προτεραιότητα"

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1301.36
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παρά την πανδημία και ία εκατομμύρια που 
δαπανήθηκατ; ο τ. unoupyos παραδέχεται 
τώρα ότι το ΕΣΥ δεν ενισχύθηκε επαρκώβ

Σοκ και με δεύτερο θάνατο από έλλειψη 
ασθενοφόρου. «Εσβησε» νεαρά έγκυος στη 
Νέα Μάκρη. Παρέμβαση της Δικαιοσύν ης

ΠΟΣΑ ΑΚΟΜΑ ΠΑΡΑΜΥΘΙΑ ΕΙΠΑΝ ΤΗΝ ΠΕΡΙΟΔΟ TOY C0VID; ©
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1  Κυνική ομολογία του Άδωνη: "Η υγεία δεν ήταν προτεραιότητα"
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

Ο Μητσοτάκηβ θυμήθηκε (ξαφνικά) ίο Εθνικό Σύσπιμα Υγεΐαβ
ΠΕΡΙΟΔΕΙΑ στη Μακεδονία, και ειδικά σε Κε
ραμωτή Καβάλας κατ Θάσο, έκανε χθες ο Κυ- 
ρτάκος Μητσοτάκης (φωτό), θέλοντας να τονώ
σει το ηθικό των νεοδημοκρατών, αλλά και το... 
δικό του, αφού στη Μακεδονία είναι ανεβασμέ- 
να τα ποσοστά του Βελόπουλου και της ΝΙΚΗΣ, 
τα οποία θέλει να «ψαλιδίσει» ο πρωθυπουργός.

Αυτή όμως που προκάλεσε έκπληξη ήταν η 
τοποθέτησή του για το... ΕΣΥ, που το «θυμήθη
κε» εντελώς ξαφνικά στην Καβάλα και σαφώς 
προ των εκλογών, καθαρά για ψηφοθηρικούς 
λόγους, αφού όλη η Ελλάδα γνωρίζει πως το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας είναι διαλυμένο.

0 κ. Μητσοτάκης, από τη Θάσο, έθεσε ως

προσωπικό στοίχημα, όπως είπε, την αναμόρ
φωση του ΕΣΥ: «Εμείς δεν κρύψαμε ποτέ τις 
δυσκολίες. Εχω πει προσωπικά ότι για μένα η 
αναβάθμιση του Εθνικού Συστήματος Υγείας 
αποτελεί πρώτη προτεραιότητα για την επόμε
νη τετραεήα. Είδαμε ης δυσκολίες που αντιμε- 
τωπίσαμε στην πανδημία. Ξέρουμε ης προκλή
σεις, γνωρίζουμε ης καθυστερήσεις που υπάρ
χουν στα νοσοκομεία, στα Κέντρα Υγείης. Τα 
προβλήματα που δυστυχώς υπάρχουν ακόμα 
και σήμερα με το ΕΚΑΒ πρέπει να τα διορθώ
σουμε. Και θα τα διορθώσουμε. Να μας έχετε 
εμπιστοσύνη». Ολοι τον κοίταζαν περίεργα, αλ
λά αυτά που ήθελε να πει τα είπε. Το η θα κάνει

με το ΕΣΥ είναι άλλο πράγμα, και προφανώς θα 
γίνει αντιληπτό μετά ης εκλογές.

Από την Καβάλα έστειλε το μήνυμα «Η μεί
ωση των φόρων οδηγεί σε ανάπτυξη», κατά την 
επίσκεψή του σπς νέες εγκαταστάσεις του ιχθυ
οπωλείου του Αλιευηκού Συνεταιρισμού Κερα
μωτής Καβάλας, που αναμένεται να λειτουργή
σει σε περίπου έναν μήνα, όπου συναντήθηκε 
με τον πρόεδρο του συνεταιρισμού Σταύρο Αρ- 
βανιτάκη και με μέλη της διοίκησης.

Αμέσως μετά το ιχθυοπωλείο, ο κ. Μητσο
τάκης επισκέφθηκε ψαράδες την ώρα της δου
λειάς τους στο αλιευτικό καταφύγιο, στο λιμάνι 
της Κεραμωτής, και συζήτησε για λίγο μαζί τους.

Κυνική ομολογία Αδωνη για το ΕΣΥ
Παραδέχθηκε δημόσια ότι η κυβέρνηση της Ν.Δ. ψευδόταν όταν μιλούσε περί ενίσχυσης στα χρόνια της πανδημίας

Τ
ο γεγονός on ο Αδωνις Γεωργιά- 
δης είναι ικανός να πει οηδήπο- 
τε για οποιονδήποτε, με στόχο να 
προφυλάξει την κυβέρνηση και 
τον ίδιο του τον εαυτό, ήταν γνω
στό. Αυτός άλλωστε είναι ο Αδωνις Γεωργιά- 
δης, ο υβριστής του Κώστα Καραμανλή που 

μετατράπηκε σε αυλοκόλακα των Σαμαρά και 
Μητσοτάκη. Το γεγονός όμως όη θα έφτανε 
στο σημείο να υπερασπιστεί την κυβέρνηση 
για τον άδικο θάνατο της γυναίκας στη Κω 
παραδεχόμενος το έγκλημα που συνέβη στη 
χώρα τα χρόνια της πανδημίας ήταν απρό
σμενο ακόμα και για τον ίδιο. Προφανώς, ούτε 
ο κυνικός αντιπρόεδρος 
της Νέας Δημοκρατίας 
δεν κατανόησε η παρα
δέχθηκε χθες σε δημό
σια θέα, λέγοντας πως, 
πράγματι, πρωταρχι
κό μέλημα της κυβέρ
νησης τα προηγούμε
να τέσσερα χρόνια ήταν 
η οικονομία και όχι η 
υγεία. Παραδέχθηκε 
επίσης ότι η κυβέρνη
ση της Ν.Δ. ψευδόταν, 
όταν έλεγε στα χρόνια 
της πανδημίας πως ενίσχυσε το ΕΣΥ.

«Ολα στη ζωή έχουν μια λογική. Πρώτα 
πρέπει να έχεις λεφτά. Αυτό κάναμε, φαάξαμε 
την οικονομία κι έχουμε πάει στους υψηλότε
ρους ρυθμούς ανάπτυξης στην Ευρώπη. Τώ
ρα, που έχουμε πλεόνασμα χρημάτων, πάμε 
στο δεύτερο, που είναι να φηαχτεΐ το Σύστη
μα Υγείας. Να πάμε να φηάξουμε το Σύστημα

Υγείας χωρίς λεφτά γίνεται; Δεν γίνεται...» εί
πε με τον πλέον κυνικό τρόπο, παραδεχόμε
νος έτσι πως στα χρόνια της πανδημίας η κυ
βέρνηση ασχολείτο με την οικονομία.

Αλήθεια, οι άνθρωποι που τα προηγού
μενα χρόνια έβλεπαν τους ανθρώπους τους 
να χάνονται σπς αυτοσχέδιες ΜΕΘ του Κυ
ριάκου Μητσοτάκη ή δεν μπορούσαν να φτά
σουν στα νοσοκομεία πώς ένιωθαν ακούγο- 
ντας τον υπουργό να απαντά πως, ανάμεσα 
στη ζωή και στο χρήμα, επέλεξε το χρήμα; 
Και, αλήθεια, πώς μπορεί να ένιωθαν οι για
τροί και οι νοσηλευτές της πρώτης γραμμής, 
που έβλεπαν ανθρώπους να χάνονται λόγω 

και της υπο-νοσηλείας, 
ακούγοντας τον κύριο 
Γεωργιάδη να λέει πως 
η κυβέρνηση εν μέσω 
πανδημίας είχε ως προ
τεραιότητα την οικονο
μία; Ο κύριος Γεωργι- 
άδης, λόγω της αλαζο
νείας που του προσφέ
ρει το 41°/ο, αλλά και της 
εκ γενετής αμετροέπει
ας που τον χαρακτηρί
ζει, ξεχνά πως στη χώ
ρα μας θρηνήσαμε του

λάχιστον 35.000 ανθρώπους στα χρόνια της 
πανδημίας. Αρα, η ομολογία πως, εν μέ
σω αυτής της κρίσης, η κυβέρνηση ασχολεί
το με την οικονομία ισοδυναμεί με ομολογία 
εγκλήματος εκ προμελέτης. Οσο η ηγεσία του 
κόμματος δεν αποδοκιμάζει τον ανεκδιήγητο 
ανηπρόεδρό της τόσο γίνεται συνένοχη στον 
κυνισμό του.

^εχασε ikos η χωρά 
θρήνησε 35.000 

ανθρώπουε, λέγονταε 
ότι τα προηγούμενα 

έτη πρωταρχικό 
μέλημα ήταν η οικονομία

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΠΑΣΟΚ ΕΠΙΣΚΕΦΘΗΚΕ ΤΟ ΕΚΑΒ, ΟΠΟΥ ΕΝΗΜΕΡΩΘΗΚΕ ΓΙΑ ΤΙΣ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ

Σφοδρή επίθεση Ανδρουλάκη κατά Ν.Δ. με αφορμή τα δύο τραγικά περιστατικά
ΣΚΛΗΡΗ ΕΠΙΘΕΣΗ σπι «γαλάζια» παράταξη με αφορμή τα δύο 
τραγικά περιστατικά των τελευταίων ωρών εξαπέλυσε ο Νίκος 
Ανδρουλάκης, ο οποίος βρέθηκε στην κεντρική υπηρεσία του 
ΕΚΑΒ, όπου ενημερώθηκε από τους εργαζομένους για τις ελ
λείψεις προσωπικού και τα προβλήματα που ανπμετωπίζουν.

Αυτό που του μετέφεραν είναι πως οι ελλείψεις προσωπι
κού έχουν ως αποτέλεσμα να καλύπτεται μετά βίας η λειτουρ
γία ενός ασθενοφόρου το 24ωρο στα νησιά των Κυκλάδων και 
των Δωδεκανήσων, εξαιρουμένων μερικών μεγάλων νησιών, 
όπως η Ρόδος. «Οι ελλείψεις προσωπικού στο ΕΚΑΒ, στα πρω

τοβάθμια Κέντρα Υγείας και γενικότερα στο ΕΣΥ έχουν τρα
γικά αποτελέσματα για τον ελληνικό λαό» σημείωσε ο πρόε
δρος του ΠΑΣΟΚ προσθέτοντας πως η κυβέρνηση δεν χρη
σιμοποιεί σωστά τα δισεκατομμύρια του Ταμείου Ανάκαμψης, 
ώστε να δημιουργήσουμε ένα σύγχρονο ΕΣΥ, με υπηρεσίες σε 
όλη την Ελλάδα. Την ίδια ώρα ο Νίκος Ανδρουλάκης επέμει- 
νε σταθερά στη γραμμή «καμία συγκυβέρνηση με τη Νέα Δη
μοκρατία», επτπθέμενος στον Κυριάκο Μητσοτάκη για τα περί 
τρίτων εκλογών μέσα στον Αύγουστο, κάνοντας λόγο για εκ
βιασμούς και επένδυση στον φόβο. Το μήνυμα που εκπέμπει

η Χαριλάου Τρικούπη είναι πως με αυτές ας δηλώσεις ο πρό
εδρος της Νέας Δημοκρατίας στηρίζει τον «χρυσό χορηγό» της, 
τονΑλέξηΤσίπρα.

«Είναι φανερή η νοσταλγία του για τα σκιάχτρα και τα φό
βητρα. Η προσπάθεια, όμως, να ταυπσει το ΠΑΣΟΚ - Κίνημα 
Αλλαγής με τον ΣΥΡΙΖΑ και να διαστρεβλώσει την πραγμα
τικότητα και το πρόγραμμά μας είναι απόλυτα εξόφθαλμη και 
δεν κόβει εισιτήρια» σχολιάζουν στο ΠΑΣΟΚ υποστηρίζοντας 
πως δυστυχώς για τον κ. Μητσοτάκη θα έχει πια δυναμική και 
αξιόπιστη αντιπολίτευση.
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1  Εγκλήματα που έχουν ιστορία... την πολιτική της
Υγείας - εμπόρευμα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2395.65
cm²

Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΞΕΧΕΙΛΙΖΕΙ Η ΟΡΓΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΔΙΚΟΥΣ ΘΑΝΑΤΟΥΣ ΣΕ ΚΩ ΚΑΙ ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ

Εγκλήματα που έχουν ιστορία... 
την πολιτική της Υγείας - εμπόρευμα
• Δ. Κουτσούμπας: Καθημερινά επιβεβαιώνεται με τραγικό τρόπο αυτό που βροντοφώναζαν όλοι, 

κυρίως οι νέοι άνθρωποι, μετά την τραγωδία των Τεμπών: «Ή τα κέρδη τους ή οι ζωές μας»
Το ΚΚΕ είχε έγκαιρα προειδοποιήσει για τις τεράστιες ελλείψεις στο ΕΚΑΒ, συνέπεια

ατοδότησης απ' όλες τις κυβερνήσεις ΝΑ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ

Σε μαζική παράσταση διαμαρτυρίας καλεί το ΠΑΜΕ, 
σήμερα Πέμπτη, στις 7.30 μ.μ. στο υπουργείο Υγείας

Συγκλονίζει και εξοργίζει ο θά
νατος, μέσα σε δυο μέρες, μιας 
γυναίκας στην Κω και μιας εγκύ
ου με το αγέννητο μωρό της στη 
Νέα Μάκρη, επειδή δεν διακομί
στηκαν έγκαιρα σε δομή Υγείας | 
Αμεση απάντηση από σωματεία 
και φορείς, που φωνάζουν «φτά
νει πια» και διεκδικοΰν σύγχρονη,

δημόσια και δωρεάν Υγεία για ό
λους | Αθλια η κατάσταση στην Υ
γεία πίσω άΤίό τη βιτρίνα του του
ρισμού στα νησιά, εγκληματική η 
έλλειψη δημόσιου νοσοκομείου 
στην Ανατ. Αττική | Στο ΚΥ Νέας 
Μάκρης βρέθηκε χτες το πρωί α
ντιπροσωπεία του ΚΚΕ

ΣΕΛ. 4 - 5
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1  Εγκλήματα που έχουν ιστορία... την πολιτική της Υγείας - εμπόρευμα
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

ΑΛΛΗ ΜΙΑ ΤΡΑΓΩΔΙΑ ΣΤΗΝ ΑΝΑΜΟΝΗ ΓΙΑ

Μια 19χρονη έγκυος στη Νέα Μάκρη το νέο 
συστήματος Υγείας
Μόλις 49 ασθενοφόρα για 3,7 εκατομμύρια κατοίκους στην Αττική, 
το αποτέλεσμα των «κοστολογημένων» προγραμμάτων των κυβερνήσεων

Δ
εν πρόλαβαν να στεγνώσουν τα δάκρυα για την 63χρο- 
νη που έχασε τη ζωή της σε μια καρότσα αγροτικού 
στην Κω αφού δεν υπήρχε ασθενοφόρο να τη μετα
φέρει στο νοσοκομείο, και χθες ήρθε το νέο προδι
αγεγραμμένο έγκλημα, με θύμα των τραγικών ελλείψεων 
του ΕΚΑΒ μια Ιθχρονη έγκυο, η οποία έχασε τη ζωή της 

μαζί με το έμβρυο που κυοφορούσε.
Η γυναίκα, έγκυος στον 9ο μήνα, παραπονέθηκε χτες το 

πρωί στον σύζυγο και σε συγγενείς της για έντονους πό
νους στην κοιλιά. Καθώς η ώρα περνούσε και οι πόνοι γί
νονταν όλο και πιο έντονοι, το ζευγάρι, που δεν διέθετε 
αυτοκίνητο, κάλεσε το ΕΚΑΒ για ασθενοφόρο στις 10.59 
π.μ., με την κλήση να διαβαθμίζεται ως «επείγον περιστα
τικό» με αδυναμία και καταβολή δυνάμεων. Σύμφωνα με 
μαρτυρίες συγγενών, ακολούθησαν δύο ακόμα κλήσεις ε
πειδή το ασθενοφόρο καθυστερούσε, ενώ λίγο μετά τις 
12.30 μ.μ. γίνεται μια ακόμα αγωνιώδης κλήση, αφού η κα
τάσταση της εγκύου χειροτέρευε. Τελικά, το ασθενοφό
ρο φτάνει στις 1.12 μ.μ., παραλαμβάνοντας την άτυχη γυ
ναίκα χωρίς τις αισθήσεις της, για να τη μεταφέρει στο Κέ
ντρο Υγείας Ν. Μάκρης, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός της. 
Παρέμβαση για το θλιβερό συμβάν έχει κάνει η Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Αθηνών, διατάσσοντας τη διενέργεια ποινικής 
έρευνας προς κάθε κατεύθυνση.

Η τραγική αυτή αναμονή που οδήγησε στον θάνατο την 
19χρονη δεν ήταν κάποια εξαίρεση σε ένα ΕΚΑΒ και σε έ
να δημόσιο σύστημα Υγείας που κατά τ’ άλλα λειτουργεί 
«ρολόι» για τους ασθενείς. Είναι χαρακτηριστικό ότι χτες, 
όπως και κάθε μέρα, στο λεκανοπέδιο Αττικής επιχειρού
σαν μόλις 49 ασθενοφόρα για πάνω από 3.500.000 πλη
θυσμό! Κι αυτό όταν σύμφωνα με τις επικρατούσες προδι
αγραφές, απαιτούνται τουλάχιστον 120 ασθενοφόρα, ε
νώ βάσει των διεθνών οδηγιών αντιστοιχεί και μια κινητή 
μονάδα/100.000 κατοίκους.

Τα επείγοντα περιστατικά που ήταν σε αναμονή και την 
περασμένη Τρίτη στην Αττική ανέρχονταν περίπου σε 60, 
κι αυτό συμβαίνει κάθε μέρα, με το ΕΚΑΒ να δέχεται μόνο 
στην Αττική 3.500 κλήσεις/24ωρο.

Οπως επισήμαινε το ΚΚΕ σε Ερώτηση που κατέθεσε στη 
Βουλή, τον Οκτώβρη του 2022, στην Αττική καθημερινά 
τριάντα περίπου ασθενοφόρα είναι ακινητοποιημένα λόγω

βλάβης, ενώ ακόμα και στην ιδανική περίπτωση 
που και τα 90 ασθενοφόρα θα ήταν λειτουργικά, 
δεν υπάρχει προσωπικό για να στελεχωθούν.

IT δραματική υποστελέχωση έχει αποτέλε
σμα, σύμφωνα με στοιχεία του 2021, ο μέσος 
χρόνος αναμονής για ασθενοφόρο να είναι: Για 
επείγον περιστατικό 1 ώρα και 15 λεπτά, για α
νακοπή καρδιάς 24 λεπτά (ενώ η ανάνηψη πρέ
πει να ξεκινήσει τα αμέσως επόμενα λεπτά), για 
υπερεπείγον τροχαίο 24 λεπτά, για υπερεπεί- 
γον καρδιολογικό 54 λεπτά!

«Διαλογή» και αυτοδιάγνωση 
με «ατομική ευθύνη»

Στο φόντο των παραπάνω εγκληματικών ελ
λείψεων που φέρουν τις υπογραφές όλων των 
κυβερνήσεων, «κανονικότητα» έχει γίνει η «δι
αλογή» ασθενών από το τηλέφωνο, όπως και η 
ανάλογη και πολλές φορές αυθαίρετη «προτεραιοποίηση», 
με βάση την εικόνα που δίνει ο ίδιος ασθενής ή οι συγγε- 
νείς/φροντιστές του κατά την κλήση. Είναι χαρακτηριστικά

«Ως εδώ! Τα δάκρυα 
στέγνωσαν, η οργή ξεχειλίζει!»
Παράσταση διαμαρτυρίας σήμερα, 
Πέμπτη, στις 7.30 μ.μ. στο 
υπουργείο Υγείας από το ΠΑΜΕ, 
την ΟΓΕ, σωματεία και φορείς

Σε μαζική παράσταση διαμαρτυρίας σήμερα, Πέμπτη, 
στις 7.30 μ.μ. στο υπουργείο Υγείας καλεί το ΠΑΜΕ, με 
αφορμή τους θανάτους της 64χρονης στην Κω και της 
19χρονης εγκύου στη Νέα Μάκρη. Σημειώνοντας ότι 
δεν πρόκειται για «τυχαία περιστατικά», τονίζει: «Η ε
γκληματική διαχρονική πολιτική όλων των κυβερνήσε
ων που θεωρεί την υγεία και τη ζωή μας κόστος, είναι 
υπεύθυνη γι’ αυτήν την κατάσταση». «Ως εδώ! Τα δά

κρυα στέγνωσαν! Η οργή ξεχειλίζει!».
«Πα μία ακόμα φορά επιβεβαιώνεται ότι στα “κοστολογημένα° προγράμ

ματα της ΝΔ, του ΣΥΡΙΖΑ και του ΓίΑΣΟΚ δεν χωράνε η πλήρης στελέχωση 
με μόνιμο προσωπικό του ΕΚΑΒ, η ανάπτυξη, ανανέωση και πλήρης τεχνική 
υποστήριξη του στόλου με τον αναγκαίο αριθμό σύγχρονων επίγειων - πλω
τών - εναέριων ασθενοφόρων μέσων», αναφέρει ακόμα το ΠΑΜΕ.

Στη σημερινή παράσταση διαμαρτυρίας καλεί και η Ομοσπονδία Γυναικών 
Ελλάδας, εκφράζοντας τη θλίψη και τα συλλυπητήριά της στις οικογένειες 
των δύο γυναικών. «Αυτή η εγκληματική πολιτική μετατρέπει την Υγεία σε 
εμπόρευμα που οι γυναίκες και οι οικογένειές μας χρυσοπληρώνουμε στα ι
διωτικά μεγαθήρια της Υγείας», τόσο για ιδιωτικά ασθενοφόρα όσο και «για 
γιατρούς, για εξετάσεις, για θεραπείες, για τον προγεννητικό έλεγχο, για τον 
τοκετό, για τον παιδίατρο των παιδιών μας».

Καλεί τις γυναίκες να μη συμβιβαστούν με τη «βαρβαρότητα που θάβει τις 
ζωές μας και το μέλλον των παιδιών μας κάτω από τα κέρδη των επιχειρη
ματικών κολοσσών. Αυτήν τη βαρβαρότητα διαιωνίζουν οι κυβερνήσεις και 
τα κόμματα, ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ, που υλοποιούν απαρέγκλιτα την πολιτι
κή της Ευρωπαϊκής Ενωσης, βαδίζοντας στις ίδιες εγκληματικές ράγες, δη
μιουργώντας καθημερινά νέα "Τέμπη*', μικρά και μεγάλα εγκλήματα που δι
αρκώς πολλαπλασιάζονται».

όσα έλεγε χτες και ο πρόεδρος των Εργαζομένων ΕΚΑΒ, 
Γ. Μαθιόπουλος, περιγράφοντας την κατάσταση: «Με 40 
- 50 περιστατικά σε αναμονή, γίνεται κάποια επιλογή, κά
ποια αξιολόγηση, ποια είναι υπερεπείγοντα, επείγοντα και

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ

Δεν πάει άλλο χωρίς νοσοκομείο στην Ανατ. Αττική!
Με άμεση και μαχητική συγκέντρωση χθες δόθηκε απάντηση στο νέο έγκλημα

Ε
να στεντόρειο 
«φτάνει πια» δι
ατράνωσαν χθες 
κάτοικοι και εργαζό

μενοι της Ανατολικής 
Αττικής, στη συγκέ
ντρωση που πραγμα
τοποιήθηκε στην πλα
τεία της Νέας Μά
κρης, με αφορμή τον 
θάνατο της 19χρονης 
εγκύου.

Η συγκέντρωση, 
στην οποία καλούσαν μεταξύ άλλων το Εργα
τικό Κέντρο Λαυρίου - Ανατ. Αττικής και η Α
γωνιστική Ομάδα Γυναικών Νέας Μάκρης - 
Μαραθώνα (μέλος της ΟΓΕ), οργανώθηκε το 
μεσημέρι, όταν έγινε γνωστό το προδιαγεγραμ
μένο έγκλημα, και με την οργάνωσή της μέσα 
σε λίγες ώρες, στάλθηκε μήνυμα καταδίκης της 
πολιτικής που στον βωμό του κέρδους θυσιάζει

ανθρώπινες ζωές.
«Δημόσια και δω

ρεάν Υγεία για ό
λους τώρα! Δημό
σιο Γενικό Νοσοκο
μείο Ανατ. Αττικής», 
έγραφε το πανό, ε- 
παναφέροντας το 
καίριο αίτημα που 
προβάλλει ο λαός 
της ευρύτερης πε
ριοχής.

«Οι ζωές μας έχουν αξία»
Παρευρέθηκαν υποψήφιοι βουλευτές του 

ΚΚΕ στην Ανατολική Αττική, επίσης η Αλέκα 
Παπαρηγα, μέλος της ΚΕ του Κόμματος, και ο 
Σπύρος Ηλίας, υποψήφιος δήμαρχος Μαραθώ
να με τη «Λαϊκή Συσπείρωση».

«Οι ζωές μας έχουν αξία, θα δώσουμε τη

μάχη να ζούμε με ασφάλεια στην περιοχή ε
μείς και οι μαθητές μας», τόνισε μιλώντας στη 
συγκέντρωση ο Παναγιώτης Ευαγγέλου από 
τον Σύλλογο Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμια 
Εκπαίδευσης Ανατολικής Αττικής «Αλέξαν
δρος Δελμούζος».

Ο Γιώργος Αναγνώστου, από την «Ταξική Α
γωνιστική Συσπείρωση» ΕΚΑΒ, σημείωσε ότι 
παρά τις επισημάνεις από τους εργαζόμενους 
για τις ελλείψεις σε ασθενοφόρα και την υπο
στελέχωση, η κατάσταση συνεχίζει να είναι τρα
γική. Εφερε ως παράδειγμα ότι για την περι
οχή των Μεσογείων αντιστοιχούν μόλις 5 α
σθενοφόρα.

Η οργή και η αγανάκτηση πρέπει να γίνουν 
οργανωμένη δύναμη διεκδίκησης, τόνισε ο Μά
ης Μέντης, πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου 
Λαυρίου - Ανατ. Αττικής. Αναφέρθηκε στις αγω
νιστικές πρωτοβουλίες του Εργατικού Κέντρου 
για τη δημιουργία σταθμού ΕΚΑΒ στην περιο
χή, όπως και Γενικού Νοσοκομείου, καθώς και

για αναβάθμιση και στελέχωση των Κέντρων Υ
γείας, αιτήματα που έχουν κατατεθεί στα αρ
μόδια υπουργεία, τα οποία κωφεύουν. Το Ερ
γατικό Κέντρο άλλωστε από την πρώτη στιγμή, 
και με αφορμή το νέο αυτό έγκλημα, κάλεσε 
τους εργαζόμενους «να μην ανεχθούν άλλο να 
κρέμεται η ζωή μας σε μια κλωστή καθημερινά. 
Να βγουν στο προσκήνιο. Η οργή που νιώθουμε 
και γϊ αυτόν τον θάνατο της νεαρής γυναίκας 
στην περιοχή μας να γίνει συνειδητός αγώνας 
ενάντια στο σύστημα που ορίζει τη ζωή σύμφω
να με τα κέρδη των επιχειρηματικών ομίλων».

Την εγκληματική πολιτική που μετατρέπει 
την Υγεία σε εμπόρευμα καταδίκασε η Να- 
τάσα Καμπέλη από την Ομάδα Γυναικών. Σε 
αυτό το πλαίσιο, ανέδειξε τις ακάλυπτες λαϊ
κές ανάγκες στην περιοχή και την ίδια ώρα τον 
πολλαπλασιασμό των κερδών των μεγάλων ε
πιχειρηματικών ομίλων στην Υγεία, των ιδιωτι
κών κέντρων, που ωφελούνται από αυτήν την 
κατάσταση.
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ΤΟ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΟ

θύμα του σμπαραλιασμένου
ποια μπορεί να καθυστερήσουν πιο πολύ». Και συμπλη
ρώνει: «Σίγουρα εκεί δεν έγινε σωστή αξιολόγηση. Δόθη
καν στην αρχή τα στοιχεία από τους συγγενείς ότι υπήρ
χε καταβολή δυνάμεων...». Δηλαδή, εν έτει 2023, η υπο- 
στελέχωση και η λειτουργία του ΕΚΑΒ κάτω από το όριο 
ασφαλείας έχει οδηγήσει τους ασθενείς να κάνουν «αυ- 
τοδιάγνωση» προκειμένου το κέντρο του ΕΚΑΒ να οργα
νώσει τις διακομιδές.

Απροκάλυπτα κυνικός ο πρ. υπουργός Υγείας Θ. Πλεύ- 
ρης, σχολιάζοντας την κατάσταση, ειδικά στα νησιά, και 
με αφορμή τον θάνατο της 63χρονης στην Κω, παραλίγο 
να υποστηρίξει ότι είναι ...«πεταμένα λεφτά» οι αναγκαί
ες δομές για να μην πεθαίνει κόσμος στις καρότσες. Ε
λεγε χαρακτηριστικά ότι «δεν μπορούμε να κάνουμε μία 
δομή για όλο τον χρόνο, επειδή έχει αυξημένο κόσμο την 
καλοκαιρινή σεζόν ένας τουριστικός προορισμός»!

Συνεχείς οι προειδοποιήσεις
Τραγικά επίκαιρες αποδεικνύονται οι προειδοποιήσεις 

και οι διεκδικήσεις των εργαζομένων τόσο του ΕΚΑΒ όσο 
και συνολικά του συστήματος Υγείας, που εδώ και χρόνια 
αναδεικνύουν την εγκληματική υποστελέχωση.

Οπως επισήμαινε η «Ταξική Αγωνιστική Συσπείρωση» 
ΕΚΑΒ, μόλις τον περασμένο Απρίλη, αναδεικνύοντας ό
τι η κατάσταση έχει φτάσει στο απροχώρητο, «ο αριθμός 
των υφιστάμενων ασθενοφόρων και η κατάσταση στην ο
ποία βρίσκονται, βάζει καθημερινά σε κίνδυνο τη ζωή δε
κάδων ασθενών, οι οποίοι δεν εξυπηρετούνται έγκαιρα, λό
γω της ανεπάρκειας του στόλου». Και σημείωνε ότι «ασθε
νείς μπαίνουν σε κίνδυνο λόγω της πολιτικής υποχρημα- 
τοδότησης, που εφαρμόζεται στην Υγεία, διαχρονικά α
πό όλων των αποχρώσεων τις κυβερνήσεις: ΠΑΣΟΚ, ΝΔ, 
ΣΥΡΙΖΑ - ΑΝΕΛ. Της πολιτικής που έχει αφήσει τα νοσο
κομεία και το ΕΚΑΒ υποστελεχωμένα, που έχει καθιερώ
σει τις ελαστικές σχέσεις εργασίας, που ευθΰνεται για τον 
απαρχαιωμένο εξοπλισμό. Της πολιτικής που βάζει τα κέρ
δη πάνω από την ανθρώπινη ζωή».

Σημειώνεται ότι αυτή η τραγική κατάσταση αξιοποιείται 
ταυτόχρονα από τις κυβερνήσεις και για την ένταση της ε
πιχειρηματικής δράσης, αφού ήδη νοσοκομεία αναθέτουν 
σε ιδιωτικά ασθενοφόρα τη διακομιδή ασθενών που παίρ
νουν εξιτήριο, με τις ιδιωτικές εταιρείες να θησαυρίζουν α
πό αυτές τις ελλείψεις.

Οι κυβερνήσεις όλων των αποχρώσεων προβάλλουν ως 
υποκατάστατο της κρατικής χρηματοδότησης και των μα-

ΓΙΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ

ζικών μόνιμων προσλήψεων είτε την «αξιοποίηση» του ι
διωτικού τομέα είτε τις «δωρεές», όπως αυτή των ασθε
νοφόρων στην Κω, τα οποία όμως παραμένουν παροπλι
σμένα, αφού δεν προσλαμβάνεται προσωπικό για να τα 
λειτουργήσει.

Υπενθυμίζουμε το «μνημόνιο συνεργασίας» με το ίδρυ
μα «Σταύρος Νιάρχος» που υπέγραψε η κυβέρνηση ΣΥΡΙ- 
ΖΑ μετά την τραγωδία στο Μάτι, τάχα για την «αναβάθ
μιση και ενίσχυση της Υγείας» στην Ανατολική Αττική, με 
τον λαό της περιοχής να εξακολουθεί ακόμα και σήμερα 
να πληρώνει βαρύ τίμημα από την απουσία νοσοκομείου. 
Χαρακτηριστικές είναι οι δηλώσεις του τότε πρωθυπουρ
γού Αλ. Τσίπρα, ότι η προσφορά του ιδρύματος «Νιάρχος» 
είναι «πολύ μεγάλη και ουσιαστική βοήθεια στην προσπά- 
θειά μας να ανασυγκροτήσουμε το δημόσιο σύστημα Υγεί
ας», αλλά και του Κυρ. Μητσοτάκη: «Το ελληνικό κράτος α
ποκτά πλέον έναν πολύτιμο αρωγό στην προσπάθεια να α
ναβαθμιστούν οι υποδομές δημόσιας Υγείας σε πολλές πε
ριοχές της χώρας»...

ΟΕΝΓΕ: Το έργο των διασωστών 
σαμποτάρεται από τις κυβερνήσεις

«Οι συνάδελφοι υγειονομικοί του ΕΚΑΒ (γιατροί, διασώ- 
στες, οδηγοί, τεχνικοί) κάνουν τιτάνιες προσπάθειες να αντα- 
ποκριθούν με αυτοθυσία στις αυξημένες ανάγκες, όμως το 
έργο τους σαμποτάρεται κυριολεκτικά από όλες τις κυβερ
νήσεις διαχρονικά», σημειώνει σε ανακοίνωσή της η ΟΕΝΓΕ, 
με αφορμή τους θανάτους της Ιθχρονης και της 63χρονης.

Και αναδεικνύει ότι η υποστελέχωση του ΕΚΑΒ είναι 
«σκόπιμη», με στόχο τη «σταδιακή ιδιωτικοποίηση της δια
δικασίας διακομιδών». Ετσι, σε αυτό το πλαίσιο, «αντί προ
σλήψεις οδηγών και διασωστών στο ΕΚΑΒ, είχαμε την ιδι
ωτικοποίηση αρχικά των δευτερογενών διακομιδών με κρα
τικό χρήμα προς ιδιωτικές εταιρείες ασθενοφόρων», ανα
φέρει μεταξύ άλλων παραδειγμάτων, τονίζοντας ότι «μέσα 
σε αυτές τις συνθήκες φαντάζει άπιαστη πολυτέλεια η ά
μεση παροχή Πρώτων Βοηθειών στον τόπο του συμβάντος 
από εξειδικευμένο υγειονομικό προσωπικό».

Η ΟΕΝΓΕ ενώνει τη φωνή των νοσοκομειακών γιατρών 
με τους υγειονομικούς του ΕΚΑΒ, τα σωματεία, τα συνδι
κάτα και τους μαζικούς φορείς, απαιτώντας την πλήρη στε- 
λέχωση με μόνιμο προσωπικό σύμφωνα με τις ανάγκες, την 
ανανέωση και πλήρη τεχνική υποστήριξη του στόλου ασθε
νοφόρων μέσων επίγειων - πλωτών - εναέριων.

ΔΗΜΗΤΡΗΙ ΚΟΥΤΣΟΥΜΠΑ!

Το «ή τα κέρδη τους 
ή οι ζωές μας» 
επιβεβαιώνεται καθημερινά

Απαντώντας χτες σε ερώτηση σχετική με τους θανάτους 
ασθενών στην αναμονή για ένα ασθενοφόρο, ο Δ. Κουτσου
μπός στη συνέντευξή του στον «Real FM» και τον δημοσι
ογράφο Ν. Χατζηνικολάου ανέφερε:

- «Δυστυχώς, κύριε Χατζηνικολάου, καθημερινά επιβεβαιώ
νεται με τραγικό τρόπο αυτό που βροντοφώναζαν όλοι οι Ελ
ληνες και οι Ελληνίδες, κυρίως οι νέοι άνθρωποι, τα παιδιά 
μας στους δρόμους μετά την τραγωδία των Τεμπών: "Ή τα 
κέρδη τους ή οι ζωές μας". Και δυστυχώς κάποιοι επιλέγουν 
τα κέρδη κάποιων λίγων. Δίνουν τα κονδύλια που υπάρχουν, 
όσα τέλος πάντων υπάρχουν, σε άλλες δομές, για άλλες α
νάγκες, κυρίως σε μεγάλους επιχειρηματικούς ομίλους - που 
δεν ξέρουν έτσι και αλλιώς τι έχουν - και δεν υπολογίζουν τη 
ζωή των ανθρώπων, των συνανθρώπων μας, του λαού μας. 
θα σας θυμίσω, γιατί προφανώς θα το ξέρετε, ότι πρόσφατα 
το ΚΚΕ, η Κοινοβουλευτική μας Ομάδα είχε καταθέσει Ερώ
τηση στη Βουλή για την τραγική υποστελέχωση του ΕΚΑΒ.

Απαιτώντας προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, επισημαίνο- 
ντας ότι εν μέσω πανδημίας μάλιστα, δηλαδή το 2020-2021, 
ολοκληρώθηκε μία μόνο προκήρυξη για πρόσληψη 46 μόνι
μων διασωστών σε όλη την Ελλάδα. Το ίδιο διάστημα οι συ
νταξιοδοτήσεις είχαν φτάσει τις 150 και το 2022 υπολογίστη
καν στις 100, δηλαδή μιλάμε για 250 συνταξιοδοτήσεις στο 
ΕΚΑΒ υποστελεχώνοντάς το ακόμα περισσότερο, με τερά
στιες ελλείψεις, και ταυτόχρονα λήγουν'και συμβάσεις δε
κάδων επικουρικών. Δηλαδή στις προηγούμενες ελλείψεις, 
γιατί και τότε το προσωπικό, μαζί με όλους αυτούς που τώ
ρα συνταξιοδοτήθηκαν ή τους επικουρικούς που τελειώνουν 
οι συμβάσεις τους, ήταν πάρα πολύ λίγο, με αποτέλεσμα να 
θρηνούμε πάλι θύματα όπως η γυναίκα στην Κω, η μητέρα 
σήμερα στη Νέα Μάκρη, όπως τόσα παιδιά, τόσους ανθρώ
πους σε όλη τη χώρα. Η επικίνδυνη αυτή υποστελέχωση σε 
ανθρώπινο δυναμικό και τεχνικό εξοπλισμό οδηγεί σε μία α
παράδεκτη κατάσταση και στη νησιωτική Ελλάδα αλλά και 
μέσα στην Αττική».

Ενώ, σχολιάζοντας το γεγονός ότι στην Κω υπάρχουν δύο 
νέα ασθενοφόρα, αλλά δεν χρησιμοποιούνται λόγω έλλειψης 
προσωπικού, ο Δ. Κουτσούμπας σημείωσε: «Ναι, γιατί δεν υ
πάρχουν οι οδηγοί, δεν υπάρχουν οι διασώστες. Αυτό είναι».

Ι
Εδώ και τώρα δημόσιο νοσοκομείο
στην Ανατ. Αττική

Υπενθυμί
ζεται ότι πριν 
από λίγο και
ρό, και πιο 
συγκεκριμέ
να στις 21 Α- 
«πρίλη 2023, 
ο Δημήτρης 
Κουτσού
μπας είχε ε- 
πισκεφθεί το 
Λαύριο, όπου 
συνομίλησε 
με εργαζό
μενους για 
τα προβλήμα
τα στην Πρω
τοβάθμια Φρο
ντίδα Υγείας 
και για την α
νάγκη δημιουργίας δημόσιου νοσοκομείου στην Ανατολι
κή Αττική. Και όπως είχε αναδείξει ο ΓΓ της ΚΕ του Κόμμα
τος, πρόκειται για ένα δίκαιο και επείγον αίτημα των κα
τοίκων της περιοχής, που το ΚΚΕ παλεύει και διεκδικεί την 
ικανοποίησή του.

Ο Δημήτρης Κουτσούμπας είχε επισκεφθεί το Κέντρο Υ
γείας Λαυρίου, όπου το προσωπικό τού μετέφερε τα προ
βλήματα από την υποστελέχωση αλλά και την ανάγκη για δη
μιουργία νοσοκομείου στην περιοχή.

Ενώ, κατά τη συνάντησή του με αντιπροσωπεία του Εργα
τικού Κέντρου Λαυρίου - Ανατολικής Αττικής, είχε τονίσει: 
«Ηρθαμε σήμερα εδώ, για να αναδείξουμε και τα προβλή
ματα και την άμεση αναγκαιότητα που υπάρχει για να δημι- 
ουργηθεί δημόσιο Γενικό Νοσοκομείο στην Ανατολική Αττι
κή, που να καλύπτει όλες τις ανάγκες μιας μεγάλης και ση
μαντικής περιοχής, πλήρως εξοπλισμένο με γιατρούς και νο
σηλευτές όλων των ειδικοτήτων, με ανθρώπινες εργασιακές 
σχέσεις, ώστε να μπορεί να καλύπτει τις ανάγκες της πρόλη
ψης, της περίθαλψης και της αποκατάστασης των ασθενών».

Οσο η υγεία του λαού θυσιάζεται στον βωμό
της εμπορευματοποίησης, τόσο θα θρηνούμε θύματα
Στο Κέντρο Υγείας Ν. Μάκρης βρέθηκε χτες ο υποψήφιος βουλευτής του ΚΚΕ

Γ
ια το τραγικό περιστα
τικό του θανάτου της 
Ιθχρονης εγκύου στη 
Νέα Μάκρη ενημερώ

θηκε από τους υπεύθυ
νους του Κέντρου Υγεί
ας Νέας Μάκρης ο Γιάν
νης Γκιόκας, μέλος της 
ΚΕ και υποψήφιος βου
λευτής του ΚΚΕ στην 
Ανατολική Αττική, ο ο
ποίος βρέθηκε χτες το 
πρωί εκεί, με κλιμάκιο 
του Κόμματος.

Ο Γιάννης Γκιόκας ε- 
πεσήμανε ότι από το πε
ριστατικό αυτό αναδεικνύονται οι τραγι
κές ελλείψεις στο ΕΚΑΒ, που αφορούν 
σε στόλο, προσωπικό κ.λπ., η κατάστα
ση με την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί
ας (ΠΦΥ) και συνολικά την κατάσταση 
της Υγείας στην περιοχή της Ανατολι

κής Αττικής. Κυρίως όμως, 
επεσήμανε ο Γ Γκιόκας, α- 
ναδεικνύει την επείγουσα α
νάγκη δημιουργίας δημόσιου 
νοσοκομείου στην Ανατολι
κή Αττική, το οποίο δεν έχει 
γίνει με ευθύνη των εκάστο- 
τε κυβερνήσεων.

Ολόκληρη η δήλωση: 
«Επισκεφτήκαμε σήμε

ρα το Κέντρο Υγείας της Ν. 
Μάκρης, προκειμένου να ε
νημερωθούμε για το τραγι
κό αυτό περιστατικό, που μία 
νεαρή έγκυος γυναίκα έχα
σε τη ζωή της. 

Διαπιστώνονται για μια ακόμη φορά οι 
τραγικές ελλείψεις που υπάρχουν σε ό,τι 
έχει να κάνει με το ΕΚΑΒ, με τις πολύω
ρες καθυστερήσεις, που έχουν σαν απο
τέλεσμα να χάνουν τη ζωή τους άνθρωποι. 

Σύμφωνα με τις καταγγελίες των ίδιων

των εργαζομένων, ενώ η Αττική συνολικά 
θα έπρεπε να είχε 110 οχήματα διαθέσι
μα για να καλύπτει τις ανάγκες, αυτήν τη 
στιγμή τα διαθέσιμα οχήματα είναι λιγότε
ρο από 50 κι αντίστοιχα μεγάλες ελλείψεις 
υπάρχουν και στο προσωπικό του ΕΚΑΒ.

Αυτό είναι το ένα ζήτημα. Το δεύτερο 
ζήτημα έχει να κάνει με τις μονάδες Πρω
τοβάθμιας Φροντίδας Υγείας, που υπάρ
χουν στην Ανατ. Αττική, που έχουν χρόνια 
προβλήματα υποστελέχωσης με ευθύνη ό
λων των κυβερνήσεων, και φυσικά το μόνι
μο ζήτημα που διεκδικούν εδώ και χρόνια 
οι κάτοικοι και οι μαζικοί φορείς της περι
οχής, της δημιουργίας επιτέλους δημόσι
ου νοσοκομείου Ανατολικής Αττικής. Ο
σο δεν επιλύονται αυτά τα προβλήματα, 
όσο η υγεία του λαού θυσιάζεται στον βω
μό της εμπορευματοποίησης και της πο
λιτικής κόστους - οφέλους, τόσο θα θρη
νούμε θύματα και θα βιώνουμε τραγικές 
καταστάσεις».

Την ανάγκη δημιουργίας νοσοκομείου στην 
Ανατ. Αττική είχε αναδείξει σε πρόσφατη 
περιοδεία του στο Κέντρο Υγείας Λαυρίου 

ο Α. Κουτσούμπας
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1  Ν. Ανδρουλάκης: «Οι ελλείψεις προσωπικού στο
ΕΚΑΒ και στο ΕΣΥ έχουν τραγικά αποτελέσματα»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

268.35 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ν. Ανδρουλάκης: «Οι ελλείψεις προσωπικού στο ΕΚΑΒ 
και στο ΕΣΥ έχουν τραγικά αποτελέσματα»

Για «τραγικά αποτελέσματα για τον 
ελληνικό λαό» λόγω έλλειψης προσωπι
κού στο ΕΚΑΒ, στα πρωτοβάθμια Κέν
τρα Υγείας και γενικότερα στο ΕΣΥ έκα
νε λόγο ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινή- 
ματος Αλλαγής Νίκος Ανδρουλάκης, ο 
οποίος επισκέφθηκε χθες το πρωί την 
κεντρική υπηρεσία του Εθνικού Κέν
τρου Άμεσης Βοήθειας. Επέκρινε την 
κυβέρνηση ότι δεν χρησιμοποιεί σωστά 
τα δισεκατομμύρια του Ταμείου Ανά
καμψης, ώστε να δημιουργήσουμε ένα 
σύγχρονο ΕΣΥ, τονίζοντας ότι «πρέπει 
να υπάρξει αναπροσαρμογή, ώστε να 
δοθούν πόροι στο ΕΣΥ».

Ο πρόεδρος του ΕΚΑΒ, Νίκος Παπα- 
ευσταθίου, και εκπρόσωποι των εργαζο
μένων ενημέρωσαν τον κ. Ανδρουλάκη, 
σημειώνοντας χαρακτηριστικά ότι λόγω 
της έλλειψης προσωπικού στα νησιά 
των Κυκλάδων και των Δωδεκανήσων, 
πλην της Ρόδου, μετά βίας καλύπτεται η 
λειτουργία ενός ασθενοφόρου το 
24ωρο. Χαρακτηριστικό είναι το παρά

δειγμα της Μυκόνου και της Πάρου, με 
τρεις και επτά μόνιμους διασώστες αντί
στοιχα. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης 
επισημάνθηκε ότι εξαιτίας των χαμηλών 
μισθών και της έλλειψης παροχής κινή
τρων δεν εκδηλώνεται ενδιαφέρον για 
τις προκηρύξεις θέσεων επικουρικού 
προσωπικού. Ειδικά στην Αττική για να 
καλυφθούν οι αυξημένες ανάγκες χρει
άζονται 20 επιπλέον ασθενοφόρα σε κά
θε βάρδια και 10 επιπλέον το βράδυ, 
ενώ σε όλη τη χώρα απαιτείται η πρόσ
ληψη τουλάχιστον 700 διασωστών.

Ο πρόεδρος του ΕΚΑΒ σημείωσε ότι 
σε κάποια νησιά αλλά και στην ηπειρω
τική χώρα υπάρχουν ασθενοφόρα «δύο 
ταχυτήτων» και αναφέρθηκε χαρακτηρι
στικά στο περιστατικό, που σημειώθηκε 
στους Παξούς κατά την πρώτη χρονιά 
της πανδημίας όπου ένας άνθρωπος 
έπαθε ανακοπή και πήγε το ασθενοφόρο 
μόνο με τον οδηγό.

Σε δήλωσή του, μετά το τέλος της 
συνάντησης, ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-

Κινήματος Αλλαγής τόνισε: «Οι ελλεί
ψεις προσωπικού στο ΕΚΑΒ, στα πρω
τοβάθμια Κέντρα Υγείας και γενικότε
ρα στο ΕΣΥ έχουν τραγικά αποτελέ
σματα για τον ελληνικό λαό. Η κυβέρ
νηση δεν χρησιμοποιεί σωστά τα δισε
κατομμύρια του Ταμείου Ανάκαμψης, 
ώστε να δημιουργήσουμε ένα σύγχρο
νο ΕΣΥ, με υπηρεσίες σε όλη την Ελ

λάδα. Επιτέλους, πρέπει να υπάρξει 
αναπροσαρμογή, ώστε να δοθούν πό
ροι στο ΕΣΥ. Εμείς δεσμευόμαστε να 
διοχετεύσουμε το 8% έως 10% των πό
ρων του Ταμείου Ανάκαμψης και όχι 
το 2% έως 4% όπως έχει επιλέξει με 
ιδεοληπτικό τρόπο, εις βάρος του δη
μόσιου συμφέροντος η κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας».
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1  Το νέο ΕΣΥ, το πιο δύσκολο στοίχημα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 40 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

305.79 cm² Κυκλοφορία: 3480

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΛΙΤΙΚΟ ΚΑΦΕΝΕΙΟ

Το νέο ΕΣΥ, το πιο 
δύσκοήο στοίχημα

ΓΙΑΝΝΗΣ
ΤΣΑΠΡΟΥΝΗΣ
jtsaprounis
@e-typos.com

ΤΙο μεγαλύτερο στοίχημα για τη δεύ
τερη τετραετία της κυβέρνησης Μη- 
τσοτάκη δεν είναι η διατήρηση της 

οικονομίας σε αναπτυξιακή τροχιά. Αν δεν 
υπάρξουν ασύμμετρες αναταράξεις σε πα
γκόσμιο επίπεδο, τόσο τα δημόσια οικονομικά 
όσο και η πραγματική οικονομία θα τρέξουν 
σε υψηλότερο επίπεδο από την υπόλοιπη 
Ευρώπη.

Ο ΚΥΡΙΑΚΟΣ Μητσοτάκης, όπως δήλωσε, 
είναι αποφασισμένος να νομοθετήσει τις νέες 
μειώσεις φόρων και τις αυξήσεις μισθών στο 
Δημόσιο αμέσως μετά την επανεκλογή του. 
Ενώ η ανάπτυξη θα φέρει σταδιακά και νέα 
μείωση της ανεργίας και νέες αυξήσεις στις 
αποδοχές στον ιδιωτικό τομέα.

ράντζα στα μεγάλα νοσοκομεία. Δεν γίνεται να 
πηγαίνουν οι πολίτες ως έκτακτα περιστατικά 
και να περιμένουν ώρες και ώρες για να βγά
λουν μια ακτινογραφία ή να κάνουν εξετάσεις 
αίματος.

ΠΡΟΦΑΝΩΣ και χρειάζεται βελτίωση υπο
δομών. Εδώ έχει γίνει ήδη το πρώτο βήμα. Με 
πόρους από το Ταμείο Ανάκαμψης θα ανακαι
νιστούν και εκσυγχρονιστούν δεκάδες νοσοκο
μεία και Κέντρα Υγείας σε όλη τη χώρα.

ΕΙΝΑΙ βέβαιο ότι χρειάζονται προσλήψεις. 
Πολλές χιλιάδες προσλήψεις γιατρών και 
νοσηλευτών. Και, μάλιστα, με υψηλότερους 
μισθούς.

ΤΟ ΠΙΟ δύσκολο στοίχημα είναι το ΕΣΥ. Θα 
πρέπει σε τέσσερα χρόνια οι συνθήκες στα 
δημόσια νοσοκομεία και στα Κέντρα Υγείας 
να μη θυμίζουν το σημερινό χάλι.

ΔΕΝ ΠΡΟΚΕΙΤΑΙ για κάτι εύκολο. Απαιτεί 
πολλά χρήματα και συγκρούσεις με συντε
χνιακά μικροσυμφέροντα και επιχειρηματικά 
μεγαλοσυμφέροντα.

ΔΕΝ ΓΙΝΕΤΑΙ το 2023 μια γυναίκα στην Κω 
να χάνει τη ζωή της γιατί δεν υπήρχε οδηγός 
για το ασθενοφόρο και τη μετέφεραν σε καρό- 
τσα αγροτικού αυτοκινήτου στο νοσοκομείο.

ΔΕΝ ΓΙΝΕΤΑΙ να υπάρχει αυτό το χάος με τα

ΔΕΝ ΑΡΚΟΥΝ, όμως, μόνο αυτά. Αυτό που 
χρειάζεται περισσότερο είναι μια νέα φιλοσο
φία στην οργάνωση και στη νοοτροπία των 
μονάδων υγείας.

ΓΙΑΤΙ αυτό το χάος υπήρχε από την εποχή 
της ευμάρειας, συνεχίστηκε στα μνημονιακά 
χρόνια και υπάρχει ακόμα και σήμερα.

ΑΡΑ, απαιτείται νέο σύστημα συνολικής δι
αχείρισης στο ΕΣΥ, αλλά και νέο μάνατζμεντ 
σε κάθε νοσοκομείο. Αυτό το τελευταίο είναι 
και το πιο δύσκολο.

ΑΝ, όμως, η νέα κυβέρνηση Μητσοτάκη κα
ταφέρει να λύσει τον γόρδιο δεσμό της Υγείας, 
τότε θα γράψει ιστορία. ■
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1  Οι επείγουσες ανάγκες του ΕΣΥ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

168.16 cm² Κυκλοφορία: 3480

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι επείγουσες 
ανάγκες του ΕΣΥ
ΔΥΟ τραγικά περιστατικά δυστυχώς ανέδειξαν τις αδυναμίες 
και παθογένειες δεκαετιών του Εθνικού Συστήματος Υγείας. 
Είναι γεγονός ότι στο ΕΣΥ πρέπει να γίνουν πάρα πολλές αλ
λαγές προκειμένου να λειτουργήσει με σύγχρονους υγειονο
μικούς όρους και σύμφωνα με τα ευρωπαϊκά πρότυπα.

ΓΙΑΤΙ βλέπουμε ότι το ΕΣΥ λειτουργεί με όρους δεκαετίας του 
’80, όταν πρέπει να καλύψει τις ανάγκες τού σήμερα. Δεν νοεί
ται να χάνονται ανθρώπινες ζωές επειδή δεν υπάρχει διαθέσιμο 
ασθενοφόρο, αλλά και να παρατηρούνται τρομερές ελλείψεις 
προσωπικού στη νησιωτική Ελλάδα, η οποία, εκτός των άλλων, 
υποδέχεται σε καθημερινή βάση μεγάλα κύματα τουριστών.

ΔΥΣΤΥΧΩΣ, χάθηκε πολύτιμος χρόνος λόγω της πανδημίας 
Το ΕΣΥ σχεδόν επί τρία χρόνια ήταν απορροφημένο στην αντι
μετώπιση της πανδημικής κρίσης με αποτέλεσμα να μείνουν 
πίσω οι αναγκαίες μεταρρυθμίσεις. Ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
θεωρεί προσωπικό του στοίχημα την αναμόρφωση του Εθνι
κού Συστήματος Υγείας. Στο πλαίσιο αυτό, έχουν προβλεφθεί 
σημαντικά κονδύλια για τον εκσυγχρονισμό 80 νοσοκομείων, 
καθώς και 156 Κέντρων Υγείας σε όλη χώρα, καθώς κρίνεται 
ότι η ενίσχυση της Πρωτοβάθμιας Υγείας μπορεί να λειτουρ
γήσει προς όφελος των ασθενών.

ΕΙΝΑΙ επίσης αναγκαίο να στελεχωθεί το ΕΚΑΒ με το απαραί
τητο προσωπικό και να γίνει μια συνολική, ουσιαστική μεταρ
ρύθμιση στον τομέα της Υγείας σε όλη την περιφέρεια, ώστε 
οι πολίτες, ανεξάρτητα αν μένουν σε νησιωτικές περιοχές ή 
στην ηπειρωτική χώρα, να έχουν, εφόσον χρειάζεται, άμεση 
πρόσβαση σε μονάδες Υγείας.

ΟΙ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΕΙΣ αυτές δεν μπορούν να περιμένουν 
γιατί έρχονται να καλύψουν συσσωρευμένα προβλήματα δε
καετιών, τα οποία επιδεινώθηκαν με δραματικό τρόπο κατά 
τη μνπμονιακή εποχή, καθώς και την περίοδο της πανδημίας. 
Οι ανάγκες του ΕΣΥ είναι επείγουσες και πρέπει να αντιμε
τωπιστούν.
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1  Η υγεία των Ελλήνων, θύμα pias δολοφονικήβ
προπαγάνδαν Μ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

671.21 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η υγεία των Ελλήνων, θύμα 
pias δολοφονικήβ προπαγάνδαν

Μ
Του ΝΙΚΟΥ Γ.ΜΕΡΤΖΑΝΗ

έσα σε χρονικό διάστη
μα δύο ημερών χάθη
καν δύο ανθρώπινες 
ζωές, η μία στην Κω και 
η άλλη στη Νέα Μάκρη, 

για τον ίδιο λόγο, επειδή δεν υπήρχαν δι
αθέσιμα ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ.

Η 63χρονη στην Κω άφησε την τελευ
ταία της πνοή στην καρότσα ενός αγροτι
κού, με το οποίο τη μετέφεραν οι συγγενείς 
της, και η 19χρονη έγκυος στη Νέα Μάκρη 
ξεψύχησε αφού περίμενε επί πέντε ώρες 
να μεταφερθεί με ασθενοφόρο στο Κέντρο 
Υγείας της περιοχής. Ξεψύχησε μαζί της 
και το αγέννητο μωρό της.

Η κυνική δήλωση Αδωνη περί προτεραιότητας της οικονομίας έναντι της υγείας είναι 
μια πρώτη παραδοχή από μέλος της κυβέρνησης Μητσοτάκη ότι όλα όσα έλεγαν πως 
πέτυχαν επί 4 χρόνια στο ΕΣΥ ήταν ψευδή

Αυτά είναι μόνο δύο παραδείγματα της 
αδυναμίας του Εθνικού Συστήματος Υγεί
ας να ανταποκριθεί στις αυτονόητες και 
πιο απλές ανάγκες των Ελλήνων πολιτών. 
Υπάρχουν ακόμη δεκάδες ή και εκατοντά
δες παραδείγματα καθημερινά στα οποία 
οι πολίτες γίνονται μάρτυρες, δεν χρειάζε
ται δηλαδή κάποιος να τους παρουσιάσει 
το πρόβλημα, γιατί το ζουν στο πετσί τους.

Τα προβλήματα του ΕΣΥ είναι γνωστά 
και, παρά την προπαγάνδα στην οποία έχει 
εθιστεί η ελληνική κοινωνία, μια βόλτα από 
ένα δημόσιο νοσοκομείο αποκαλύπτει την 
πραγματικότητα. Προσωπικό ελάχιστο, ελ
λείψεις σε υλικά, ελλείψεις παντού.

Μοιάζει να έχει αφεθεί το ΕΣΥ στη μοί
ρα του, αν και η εικόνα που μας έχουν πα
ρουσιάσει τα μέλη της προηγούμενης κυ
βέρνησης είναι εντελώς διαφορετική. Μας 
έχουν μιλήσει για προσλήψεις, για νέες 
ΜΕΘ, για μεταρρυθμίσεις που θα συνεχι
στούν, αλλά όλα αυτά στα λόγια. Δεν εξη
γείται αλλιώς το γεγονός ότι το Σάββατο 
σε ένα από τα μεγαλύτερα νοσοκομεία της 
Αθήνας και της χώρας χειρουργός για να

Μοιάζει να έχει αφεθεί 
ίο ΕΣΥ στη μοίρα του, αν 
και η εικόνα που pas 
έχει παρουσιάσει 
η κυβέρνηση 
Μητσοτάκη είναι 
εντελώε διαφορετική - 
απαριθμούν vses 
προσλήψειε, vess ΜΕΘ, 
επιπλέον (!) 
μεταρρυθμίσει, αλλά 
όλα αυτά στα λόγια...

κάνει επέμβαση σε ασθενή του (είχε καθυ
στερήσει αρκετά) τού έκανε εισαγωγή πρωί 
πρωί, σε ημέρα εφημερίας, τον χειρούργη- 
σε 10 ώρες μετά την εισαγωγή και του έδω
σε εξιτήριο μισή ώρα μετά τα μεσάνυχτα, 
γιατί είναι λίγα τα κρεβάτια.

Αρον άρον εξιτήρια...
Αυτή είναι μια πρακτική που επιλέγουν 
οι γιατροί προκειμένου να μην τους πε
θαίνουν οι ασθενείς, αλλά τελικά τέτοιες 
περιπτώσεις λίγο απασχολούν. Κυνική η 
διαπίστωση, αλλά πραγματική, όπως και 
η δήλωση του Αδωνη Γεωργιάδη, πρώ
ην υπουργού Ανάπτυξης της κυβέρνησης 

Μητσοτάκη και υπουργού 
Υγείας στην κυβέρνηση 
Σαμαρά: «Η χώρα είχε πολ
λά προβλήματα, το πρώτο 
ήταν η οικονομία. Δεν μπο
ρείς να φτιάξεις την Υγεία 
άμα δεν έχεις λεφτά. Ολα 
στη ζωή έχουν μια λογική. 
Πρώτα πρέπει να έχεις λε
φτά. Αυτό κάναμε, φτιάξα
με την οικονομία κι έχουμε 
τους υψηλότερους ρυθμούς 
ανάπτυξης στην Ευρώπη. 
Τώρα που έχουμε πλεόνα
σμα χρημάτων, πάμε στο 
δεύτερο. Δεύτερο πράγματι 
είναι το ζήτημα της υγείας. 
Να πας να φτιάξεις ένα σύ
στημα υγείας χωρίς λεφτά, 
γίνεται; Δεν γίνεται».

Η δήλωση αυτή είναι 
μια πρώτη παραδοχή από 
μέλος της κυβέρνησης Μη
τσοτάκη ότι όλα όσα έλεγαν 
επί τέσσερα χρόνια για το 
ΕΣΥ και όλα όσα ανέφεραν 
ότι πέτυχαν ήταν ψευδή.

Η Ελλάδα τα προηγού
μενα χρόνια βίωσε την 

απαξίωση του ΕΣΥ, ως πρωταθλήτρια 
στους θανάτους από την πανδημία, και 
τελικά έπεσε και θύμα της πιο σκληρής 
προπαγάνδας, που παρουσίασε το μαύ
ρο άσπρο και την πρωτιά σε θανάτους ως 
επιτυχία, με υπουργούς να υποστηρίζουν 
ότι οι περισσότερες ΜΕΘ σημαίνουν και 
περισσότερους θανάτους ή ότι δεν χρει
άζεται να φτιάξουμε νέες ΜΕΘ γιατί όταν 
έληξε η πανδημία δεν θα ξέρουμε τι να 
τις κάνουμε.

Εχω αρθρογραφήσει κατά τη διάρκεια 
της πανδημίας, και αυτό που έχω γράψει 
είναι ότι αξίζει κάθε ΜΕΘ παραπάνω, κάθε 
γιατρός παραπάνω, ακόμη και για να σωθεί 
μία ανθρώπινη ζωή. Δεν πρέπει να είναι 
πολυτέλεια η υγεία των πολιτών ενός κρά
τους. Δεν πρέπει να μπαίνει στο ζύγι των 
προτεραιοτήτων μιας κυβέρνησης η αν
θρώπινη ζωή. Στο κάτω κάτω της γραφής 
αποδεδειγμένα δόθηκαν 9,5 δισεκατομμύ
ρια ευρώ σε απευθείας αναθέσεις που θα 
μπορούσαν να είχαν θωρακίσει το ΕΣΥ, και 
αυτό δεν είναι μια λαϊκίστικη διαπίστωση, 
αλλά μια πραγματικότητα.
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1  Υπουργική παρέμβαση και ποινική έρευνα για nτις
μεταφορές ασθενών

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,45 Ημερομηνία
έκδοσης:
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

502.98 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

19xpovn έγκυοε 
πέθανε περιμένονταε 
ασθενοφόρο Σ. 45
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Υπουργική παρέμβαση και ποινική 
έρευνα για ns μεταφορές ασθενών

Ερωτήματα και ανησυχία υστέρα και από το τραγικό συμβάν 
με τη 19χρονη που έχασε τη ζωή της περιμένοντας ασθενοφόρο

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Τ
ο τραγικό συμβάν με τη 
19χρονη έγκυο που έχασε 
τη ζωή της στη Νέα Μάκρη, 
περιμένοντας το ασθενοφόρο όπως 

καταγγέλλουν οι συγγενείς της, λίγα 
24ωρα μετά τον θάνατο της 63χρο- 
νης στη Κω, η οποία εξέπνευσε σε 
καρότσα αγροτικού καθ’ οδόν προς 
το νοσοκομείο, προκαλούν εύλογα 
ερωτήματα και ανησυχία. Την ίδια 
ώρα οι αρμόδιες αρχές διερευνούν 
αμφότερες τις υποθέσεις, ώστε να 
αποδοθούν ευθύνες εφόσον προκό
ψουν παραλείψεις.

Υπενθυμίζεται ότι η άτυχη 63χρονη 
στην Κω βρισκόταν την περασμένη 
Κυριακή σε πάρτι γενεθλίων, όταν 
έχασε τις αισθήσεις της. Καθώς όμως 
το μοναδικό ασθενοφόρο του νησιού 
επιχειρούσε για τη διακομιδή άλλου 
ασθενή και για να μη χαθεί πολύτιμος 
χρόνος, επιστρατεύθηκε αγροτικό για 
τη μεταφορά της στο νοσοκομείο. Εκεί 
όμως, και παρά τις προσπάθειες των 
γιατρών να την επαναφέρουν, ήταν 
πλέον αργά.

Το δεύτερο τραγικό περιστατικό 
έλαβε χώρα το πρωί της Τρίτης, όταν 
το ΕΚΑΒ έλαβε κλήση για αδιαθεσία 
και καταβολή μιας εγκύου 8 μηνών. 
Πηγές του Κέντρου αναφέρουν πως 
το περιστατικό δεν θεωρήθηκε υψη
λής προτεραιότητας. Περίπου μιάμιση 
ώρα αργότερα, στις 12.35 το μεσημέρι, 
το ΕΚΑΒ δέχθηκε και δεύτερο τηλε
φώνημα για την έγκυο, στο οποίο 
αναφέρθηκε ότι η κοπέλα πιθανόν 
βρίσκεται στη διαδικασία τοκετού.

Υπό την εξέλιξη αυτή αναχώρη
σε ασθενοφόρο με γιατρό, η οποία 
έφτασε στο σπίτι της κοπέλας 25 
λεπτά μετά την κλήση. Σημειώνεται 
εντούτοις ότι συγγενείς της άτυχης 
κοπέλας καταγγέλλουν πως η καθυ
στέρηση διάρκεσε πολλές ώρες και 
αυτό αποδείχθηκε μοιραίο.

Σε κάθε περίπτωση οι εξελίξεις

αυτές προκάλεσαν την παρέμβα
ση της υπηρεσιακής υπουργού 
Υγείας, Αναστασίας Κοτανίδου. Σε 
ανακοίνωση που εκδόθηκε από την 
οδό Αριστοτέλους αναφέρεται ότι 
«το υπουργείο Υγείας διερευνά τις 
συνθήκες γύρω από τις μεταφορές 
ασθενών. Οι ευθύνες θα αποδοθούν 
μετά την ολοκλήρωση της σχετικής 
έρευνας. Παράλληλα, το υπουργείο 
Υγείας αναμένει τα πορίσματα των 
ΕΔΕ από την 1η ΥΠΕ και το ΕΚΑΒ».

Απόδοση ευθυνών
Εν τω μεταξύ ποινική έρευνα προς 
κάθε κατεύθυνση για την απόδοση 
ποινικών ευθυνών των προσώπων 
που συνδέονται, με πράξεις ή πα
ραλείψεις τους, με τον θάνατο της 
19χρονης εγκύου στη Νέα Μάκρη 
διενεργεί η Δικαιοσύνη.

Η είδηση του θανάτου της νεαρής 
γυναίκας και οι καταγγελίες των συγ
γενών της για καθυστερημένη άφιξη 
του ασθενοφόρου προκάλεσαν την 
άμεση παρέμβαση του προϊσταμέ
νου της Εισαγγελίας Πρωτοδικών 
Αθηνών, Αντώνη Ελευθεριάνου, ο 
οποίος έδωσε εντολή για τη διενέρ
γεια προκαταρκτικής εξέτασης.

Η διενέργεια της σοβαρής αυτής 
έρευνας ανατέθηκε στην επικεφαλής 
της Ποινικής Δίωξης, Αγγελική Τρι- 
ανταφύλλου, η οποία θα αναζητήσει 
τυχόν ποινικές ευθύνες, ακόμα και 
κακουργηματικού χαρακτήρα, και 
θα προσωποποιήσει τις όποιες αξι
όποινες πράξεις εντοπίσει με βάση 
τις καταθέσεις και τα στοιχεία που θα 
συγκεντρώσει. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι η εισαγγελική παρέμβαση είναι 
αυτεπάγγελτη, ενώ αν τις επόμενες 
ημέρες υπάρξει και προσφυγή στη 
Δικαιοσύνη από τους συγγενείς της 
19χρονης, τότε οι δικογραφίες θα 
συνενωθούν με στόχο να ερευνηθεί 
κάθε πτυχή της υπόθεσης αυτής.

Η επικεφαλήε 
Tns lloiviKhs 
Δίωξηε θα 
αναζητήσει τυχόν 
ποινικέβ ευθύνεε, 
ακόμα και 
κακουργηματικού 
χαρακτήρα, και θα 
προσωποποιήσει 
tis όποιεε 
αξιόποινεε πράξειε 
εντοπίσει με βάση 
tis καταθέσει 
και τα στοιχεία 
που θα
συγκεντρώσει

► Οι θάνατοι 
ασθενών σε Κω 
και Νέα Μάκρη 
προκάλεσαν την 
παρέμβαση ms 
υπηρεσιακάβ 
υπουργού Υγεία5 
για τη λειτουργία 
του ΕΚΑΒ
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